



**Request for Proposal for the Final Evaluation for the project
Improvement of livelihood and resilience strengthening for
vulnerable populations of eight districts in Yemen**

**طلب تقديم مقترح للتقييم النهائي لمشروع تحسين سبل العيش وتعزيز
الصمود لدى السكان المعرضين للخطر في ثماني مديريات في اليمن**

RFP Ref: VHI/Yemen/BMZ/LDC/2024/004

Date :19/11/2024

Location: Haydan in Sa'ada Governorate; Sharas in Hajjah Governorate; Al Munirah in Al Hudaydah Governorate; Bani Sa'd in Al Mahwit Governorate, Harib Al Qaramish in Marib Governorate; Hajr in Hadramout Governorate; Dar-Sad in Aden Governorate; and Al Musaymir in Lahj Governorate

Vision Hope International is non-profit German international organization, its headquartered based in Germany, working in the field of development and humanitarian relief.

Vision Hope international (VHI) in Yemen invites you to submit for the bid in order to provide the services in accordance with the conditions detailed in the TOR.

Tender Package Pickup Location: Tender documents can be obtained for free via email below from 9:00 am-3:00 pm.

tenders@vision-hope.net

Submit Offers to: You are requested to submit the required documents in closed envelope by red wax to VHI Yemen main office, Sana,a – Amman street – near cleaning fund – procurement department, **on Tuesday 3rd of Dec 2024, before 12:00 pm, Yemen timing.**

The general instructions of the tender are attached with the tender package and it should be read before initiating the offer.

الدعوة الي تقديم مقترح رقم المرجع: VHI/Yemen/BMZ/LDC/2024/004

تاريخ: ١٩ نوفمبر ٢٠٢٤

الموقع: حيدان بمحافظة صعدة. شرس في محافظة حجة. المنيرة بمحافظة الحديدة. بني سعد بمحافظة المحويت حريب القراميش بمحافظة مأرب. حجر في محافظة حضرموت. دار سعد بمحافظة عدن. والمسيمير في محافظة لحج.

منظمة رؤيا امل الدولية هي منظمة دولية غير ربحية مقرها الرئيس في ألمانيا، تعمل في مجال التنمية والإغاثة الإنسانية

تدعو رؤيا امل الدولية في اليمن المقاولين الاستشاريين الذين تتوفر لديهم الاهلية والخبرة والكفاءة من اجل تقديم الخدمات وفقا للشروط

.TOR

يمكن الحصول على وثائق المناقصة مجانا عن طريق تقديم طلب عبر الايميل أسفل هذا من الساعة ٩ صباحا الى ٣ العصر.

tenders@vision-hope.net

اخر موعد لتقديم المظاريف: يجب تقديم الوثائق المطلوبة في ظرف مغلق بالشمع الاحمر **يوم الثلاثاء الموافق ٣ ديسمبر ٢٠٢٤ قبل الساعة الـ ١٢:٠٠ ظهرا حسب توقيت اليمن** وتسلم الى مكتب المنظمة: رؤيا امل الدولية في اليمن مكتب صنعاء الكائن في شارع عمان – جوار صندوق النظافة والتحسين.

التعليمات الخاصة بالمناقصة مرفقة بأوراق المناقصة ويجب الاطلاع عليها مسبقا قبل البدء بتقديم العطاء